
Zápisnica č. 10/22 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 8. novembra 2022 v Bratislave  

  

Prítomní:   

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy  

Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

 Tibor Végh - zástupca ÚLK 

 Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

 Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ 

 Tomáš Medveď – zástupca hráčov  

Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 

Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 
Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 

Ospravedlnený:    Ján Kováčik – prezident SFZ 

 

Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

        Štefan Vaľko –  kontrolór SFZ 

        Jaroslav Kentoš – reprezentačný tréner SR U21 

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legislatívno-právneho oddelenia 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Správa reprezentačného trénera SR U21 za predchádzajúci kvalifikačný cyklus 
4. Informácia zo stretnutia Top executive programme UEFA konanom dňa 8. októbra 

2022 vo Frankfurte 



5. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry   

6. Informácia zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa novelizáciou predpisov 
SFZ  

7. Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu  
8. Schvaľovanie návrhu na dejisko finále Slovnaft cup-u pre súťažný ročník 2022/23  
9. Schvaľovanie návrhu na dejisko finále ženského pohára pre súťažný ročník 2022/23 
10. Správa o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému v podmienkach 

SFZ 
11. Schvaľovanie návrhu na prijatie nového riadneho člena SFZ 
12. Informácia o testovaní hráčov regionálnych výberov U14 
13. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

október 2022 
14. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ 
15. Diskusia  

 

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol namiesto ospravedlneného prezidenta SFZ Jána Kováčika I. 
viceprezident SFZ Richard Havrilla. Na začiatku predstavil návrh programu a informoval 
o doplnení bodu s názvom „Informácia o možnosti zasielania návrhov kandidátov na udelenie 
ceny Fair play MUDr. Ivana Chodáka“. Následne dal o ňom hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Peter Palančík. 

Uznesenie č. 127/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o infraštruktúre štadiónov so 
zapracovanými pripomienkami od Prezídia ÚLK. 

2) VV SFZ ukladá povinnosť klubom Fortuna ligy, ktoré svoje domáce súťažné zápasy 
nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 
mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela. 

 
Úloha trvá: 



Nakoľko ide o úlohu s dlhodobým termínom, bude jej kontrola vykonaná na zasadnutí pred jej 
uplynutím 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 

K bodu 3: Správa reprezentačného trénera SR U21 za predchádzajúci kvalifikačný 
cyklus 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo reprezentačnému trénerovi 
SR U21 Jaroslavovi Kentošovi, ktorý členom VV SFZ vyhodnotil predchádzajúci kvalifikačný 
cyklus a prípravné zápasy svojho družstva. 

Prípravné zápasy: 
Slovensko – Uzbekistan 2:0  
Slovensko – Severné Macedónsko 2:2  
Ukrajina – Slovensko 2:3  
Rakúsko – Slovensko 2:1  
Slovensko – Fínsko 4:0  
Slovensko – Rumunsko 4:3 
 
Na čo sme sa zamerali :  

1. Budovanie princípov štýlu hry /poznatky z predošlej kvalifikácie/  
- Zvýšiť počet a kvalitu presingových situácii ØZvýšiť početnosť gólových 

situácii Xg  
- Dôraz na kvalitu bežeckého výkonu ØZnížiť počet faulov (disciplína)  

2. Postupné budovanie tímovej chémie  
3. Fungovanie realizačného tímu /hráčsky kolektív – realizačný tím/  

Kvalifikačné zápasy: 
Slovensko – Litva 3:1  
Severné Írsko – Slovensko 1:0 Š 
panielsko – Slovensko 3:2  
Slovensko – Malta 4:0  
Rusko – Slovensko 3:0  
Litva – Slovensko 0:2  
Slovensko – Severné Írsko 2:1  
Slovensko – Španielsko 2:3  
Malta – Slovensko 1:3  
  
Kvalifikačné zápasy  

Zápasy proti favoritom (Španielsko, Rusko) 
Zápasy proti družstvám na našej výkonnostnej úrovni (Litva, Severné Írsko) Zápasy proti 
outsiderovi (Malta)  

Stále sme sa snažili držať našich hlavných princípov hry.  

Na čo sme kládli dôraz – špecifiká prípravy:  



- Mentálne nastavenie – víťazná mentalita 
- Objektívna analýza – správna stratégia hry v konkrétnom zápase  
- Kľúčové zápasy – mentálne nastavenie (RUS (v), NIR (d), baráž (UKR)  

Filozofia hry: 

- Prechodové úseky /rýchlosť prepínania/   
- Útok /vedomá kombinačná hra, vytváranie gólových príležitostí, úspešnosť 

finalizácie/  
- Súčinnosť a kvalita  
- Aktívna obrana /presing a represing/  

Budúcnosť: 

• Náročnosť na spôsob hry na úrovni všetkých mládežníckych kategórií  
• Inovácia hernej filozofie reprezentačných družstiev – trendy  
• Pravidelné hodnotiace porady s nadväznosťou na hernú  

filozofiu  
• Náročnosť na spôsob práce realizačných tímov (špecializácia jednotlivých funkcií )  
• Správna spätná väzba do klubu a pre samotných hráčov (výkonnosť – priestor na 

zlepšenie)  
• Snaha o zvýšenie počtu hráčov do 21 rokov v najvyšších súťažiach  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U21 za predchádzajúci 
kvalifikačný cyklus. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 4: Informácia zo stretnutia Top executive programme UEFA konanom dňa 8. 
októbra 2022 vo Frankfurte 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý informoval, že dňa 10. októbra 2022 vo Frankfurte nad Mohanom sa UEFA stretla so 
svojimi členskými asociáciami a predstavila aktuálne informácie o budúcnosti majstrovstiev 
Európy UEFA mužov a žien a ich príslušných kvalifikácií. Dve pracovné skupiny 
splnomocnené členskými asociáciami UEFA pri príležitosti posledného stretnutia Top 
Executive Program (TEP) v roku 2021 v súčasnosti pracujú na návrhoch, ktorých cieľom je 
posilniť ďalší udržateľný futbalový rozvoj a dôležitosť športových hodnôt. 



Vrcholní predstavitelia európskych národných asociácií tiež dostali od UEFA komplexné 
aktuálne informácie o jej prebiehajúcom právnom procese na Európskom súdnom dvore o úsilí 
UEFA chrániť európsky športový model a o relevantných záležitostiach FIFA. 

Prezident UEFA Aleksander Čeferin využil príležitosť a osobne sa poďakoval všetkým 55 
asociáciám za ich podporné listy pre nasledujúce voľby, ktoré dostali v posledných týždňoch, 
čím oficiálne potvrdil, že sa bude uchádzať o ďalší mandát na nadchádzajúcom kongrese UEFA 
v Portugalsku v roku 2023. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo stretnutia Top executive programme UEFA 
konanom dňa 8. októbra 2022 vo Frankfurte. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii 
Berdisovej, ktorá informovala o aktuálnom stave projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry nasledovne:  

- Prešov a Košice ukončili verejné obstarávania, aktuálne vyhodnocujúzaslané ponuky, 
- V projekte výmeny umelých trávnikov boli ukončené ďalšie tri projekty, a to v mestách 

Skalica, Galanta a Námestovo, 
- V projekte Eurá z EURA bola vyčerpaná 1/3 finančných prostriedkov,  
- V tomto projekte obdržal SFZ jednu žiadosť o zmenu účelu použitia finančného 

príspevku. Partner projektu Lokomotíva Devínska Nová Ves žiada o zmenu účelu 
použitia finančného príspevku, keď pôvodný účel „výstavba kontajnerových 
šatní“ žiada zmeniť na rekonštrukciu a vybavenie existujúcich šatní. K tejto zmene 
došlo z dôvodu, že pôvodný zámer bude financovaný z vlastných zdrojov mestskej časti 
Bratislava – Devínska Nová Ves. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov 
zameraných na rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje žiadosť o zmenu účelu použitia finančného príspevku 
v projekte klubu Devínska Nová Ves. 



Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 6: Informácia zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa novelizáciou 
predpisov SFZ  

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. 
Lukášovi Pitekovi, ktorý informoval o základných východiskách, ku ktorým sa dopracovali 
pracovné skupiny zaoberajúce sa prípravou novelizácie predpisov SFZ. 

Registračný a prestupový poriadok SFZ 

• odstupné za amatéra 
o zostáva zachované; 
o v zmysle diskusie je potreba vytvorenia manuálu (graficky príťažlivého) pre 

RFZ a ObFZ o spôsobe riešenia odstupného za amatéra (naviazanie čl. 37 ods. 
1 RaPP spolu s čl. 64 ods. 1 DP SFZ); 

o v rámci diskusie bola požiadavka na automatické generovanie odstupného za 
amatéra (po vzore FIFA Clearing House). 

• prestupové termíny (amatéri) 
o dať aj zimný prestupový termín vo forme stanovenia limitu hráčov, koľko ich 

môže odísť z materského klubu (diskusia na úrovni max. 3 hráčov); 
o rovnaký princíp stanoviť aj pri letnom prestupovom období (bez limitu v rámci 

prvý troch týždňov, potom pokračovanie až do konca prestupu s obmedzením 
(alebo do konca augusta) v rámci limitov); 

o nové diskutované termíny - letný - 1.7. - 21.7. (potom pokračujúci s limitom) a 
zimný - 1.1. - 21.1.; 

• výchovné 
o upraviť horný limit z doterajších 23 rokov na 21 rokov (ísť v súlade s 

princípom FIFA); 
o diskutovať o možnosti rozšírenia straty nároku na výchovné klubu v prípade ak 

došlo k ukončeniu zmluvy zo strany hráča pri nezaplatení príslušných 
finančných nárokov, čo odôvodňovalo okamžité ukončenie zmluvného vzťahu 
zo strany hráča (v predpise FIFA priamo nie je uvedené, v rámci judikatúry 
orgánov FIFA však rozhodované v zmysle uvedeného princípu); 

• zvážiť vytvorenie vlastného FIFA Clearing House - na vnútroštátne výpočty 
výchovného a solidárnych prispevkov (na základe funkčnosti celosvetového) - 
centralizácia platieb cez SFZ; 

• zábezpeka 
o jej zloženie doteraz stanoveným spôsobom; doplnenie realizovať cez mesačnú 

zbernú faktúru (z dôvodu efektívnosti uplatnenia športovo-technických 
následkov); 

o III. liga zábezpeka 5.000,-EUR, len v prípade uzatvorenia akejkoľvek zmluvy 



o zloženie zábezpeky pri registrácii akejkoľvek zmluvy (doteraz iba 
profesionálnej); 

o uplatnenie zábezpeky aj na rozhodnutia CAS a FIFA (nutné prejsť s ÚLK); 
o zabezpečenie auditu prebiehajúcich konaní na SFZ (komora, DK, OK) v 

prípade žiadosti o vrátenie zábezpeky (neumožniť jej vrátenie v prípade 
prebiehajúcich konaní) 

• stanoviť priamo do predpisu možňosť ukladať sankcie aj priamo do meritórneho 
rozhodnutia komory (inšpirácia cez čl. 42 RaPP) - nutné prejsť s vedením komory; 

• dočasná registrácia 
o stanoviť do predpisu, že je možná iba jedenkrát; 
o v súvislosti s obchádzaním dočastnej registrácie (ostaršením hráčov) je nutné 

vyšpecifikovať súťaže mládeže (vekové kategórie) do dočasnej registrácie; 
• stanoviť samostatnej hosťovania (aj na základe vykonaného prevzatia FIFA RSTP o 

nových pravidlách hosťovaní) a trvalých registrácií; 
• try out právny rámec - stanoviť minimálne štandardy priamo do RaPP (nutné prejsť s 

ÚLK); 
• súťažný ročník - zosúladiť priamo s príslušným znením SP SFZ. 

Súťažný poriadok SFZ 

• striedavý štart hráčov (dospelí) 
o kompletné zrušenie - nutné odkomunikovať so všetkými subjektami - ÚLK, II. 

liga, III. liga, RFZ 

• spoločné družstvá 
o presne stanoviť čo je jeho zmysel, definovať nemožnosť na dočasnú registráciu 

a preregistráciu, fungovanie iba pod klubom vyššej kategórie 

• striedavý štart hráčov (mládež) 
o Alternatíva “A” - kompletné zrušenie - nutné odkomunikovať so všetkými 

subjektami - ÚLK, II. liga, III. liga, RFZ; 
o Alternatíva “B” - nutná zrozumiteľná špecifikácia (dorast, žiaci), do akadémie 

zrušenie 

Pripomienky všeobecné k SP (nutná špecifikácia) 

• môže klub uzavrieť dohodu o striedavom štarte s klubom v súťaži, kde hrá jeho 
béčko? - nie 

• zosúladiť striedania na všetkých úrovniach súťaží (aj v RS) 
• 28/8 čo ak uzavrie klub striedavý štart medzi regiónmi, vtedy z nižšej súťaže 

nepostúpi do vyššej odkiaľ bral hráčov - nemôže sa uzavrieť 
• striedavý štart hráča zo spoločného družstva? - nemôže byť 
• môže ísť hráč 2x za rok na striedavý štart? - nie 
• dá sa zrušiť striedavý štart v jednom prestupovom období? - dá sa 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa 
novelizáciou predpisov SFZ. 



Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 7: Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu  

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. 
Lukášovi Pitekovi, ktorý informoval o prijatých záveroch októbrového zasadnutia Správnej 
rady Fondu na podporu športu, ktorej členovia sa zaoberali na týmto programom: 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 
a doplnkov 

2. Športová infraštruktúra na území mesta Žilina - história, stav a perspektívy predstavené 
primátorom mesta a jeho tímom  

3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 

zasadnutia 
5. Informácia k predloženým žiadostiam na poskytnutie príspevku na projekt podpory 

významných súťaží podľa §15b zákona o fonde 
6. Informácia o stave vysporiadania záväzkov v súvislosti s nárokom na odmenu za výkon 

funkcie člena orgánu Fondu na podporu športu 
7. Informácia o výsledkoch ukončeného verejného obstarávania dispozičných 

motorových vozidiel pre Fond na podporu športu 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 

v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi  
10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie mimoriadnej podpory pre podniky 

prevádzkujúce športovú infraštruktúru č. 2022/001 
a) informácia o aktuálnom stave formálnej kontroly predložených žiadostí 

o poskytnutie mimoriadnej podpory 
b) schvaľovanie rozhodnutí o poskytnutí mimoriadnej podpory – 2. časť 



11. Rôzne 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu 
športu. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na dejisko finále Slovnaft cup-u pre súťažný ročník 
2022/23  

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý informoval, že na svojom októbrovom zasadnutí stanovili členovia VV SFZ deň 25. 
október 2022 za konečný termín na zasielanie žiadostí zorganizovania finále Slovnaft cup-u v 
súťažnom ročníku 2022/23. 

K doručenej septembrovej žiadosti klubu FC DAC 1904 Dunajská Streda pribudli ďalšie dve 
žiadosti, a to konkrétne z Trnavy a Košíc, ktorých kluby sa rovnako uchádzajú o organizovanie 
tohto podujatia.  

V rámci zodpovedného rozhodovania o pridelení dejiska finále požiadal SFZ o stanovisko aj 
svojho bezpečnostného manažéra, ktorý vyhodnotil kladné i záporné stránky jednotlivých 
štadiónov, kde by sa mohlo toto finále uskutočniť. 

Stanovisko bezpečnostného manažéra SFZ p. Petra Franceho: 

Na základe podaných prihlášok pre organizáciu a odohratie finále SC 2023 na futbalovom 
štadióne FC Spartak Trnava/City Aréna v Trnave, KFA – Košická futbalová aréna v Košiciach, 
MOL Aréna v Dunajskej Strede odporúčam pre VV SFZ a súhlasím z pohľadu zabezpečenia 
celkovej organizácie bez komplikácie, ktoré mužstvá postúpia do Finále SC 2023 z pohľadu 
bezpečnosti a komfortu podujatia odohrať uvedené finále na futbalom štadióne FC Spartaku 
Trnava v Trnave. 
Štadión City Aréna v Trnave: 
- spĺňa najvyššie kritéria bezpečnosti UEFA kategórie 4 
- má spracovaný kompletný bezpečnostný projekt na rizikové zápasy Policajným zborom 
- spĺňa najvyššie kritéria komfortu pre divákov 
- má vyššiu kapacitu ako KFA  
- je otestovaný na rizikové zápasy pri plnej kapacite 
- jeho infraštruktúra je kompletne dokončená bez prebiehajúcich rekonštrukcií 

Štadión KFA v Košiciach: 
- spĺňa zatiaľ len najvyššie kritéria bezpečnosti UEFA kategórie 3 



- nemá spracovaný kompletný bezpečnostný projekt na rizikové zápasy Policajným zborom 
(štadión má iba dve hlavné tribúny pre divákov) 

- spĺňa najvyššie kritéria komfortu pre divákov zatiaľ len na dvoch dostavaných tribúnach 
- má nižšiu kapacitu ako City Aréna v Trnave  
- nebol ešte plne otestovaný na rizikom zápase pri plnej kapacite 
- štadión má iba dve hlavné tribúny  pre divákov, kde nie je možné plne aplikovať koncept 

bezpečnosti oddelenia divákov domácich a hostí pri vyššej návštevnosti a väčšej účasti 
rizikových fanúšikov klubov a aj zo zahraničia 

- od februára 2023 – do konca roka 2023 bude na ňom prebiehať dostavba dvoch tribún za 
bránkami s kompletnými stavebnými prácami pri ktorých nie je plne možne garantovať 
organizáciu rizikového podujatia 

- po ukončení kompletnej dostavby štadióna je plne možné bez obmedzení organizovať 
v KFA ďalšie finále Slovnaft Cupu  

Štadión MOL Aréna v Dunajskej Strede: 
- spĺňa najvyššie kritéria bezpečnosti UEFA kategórie 4 
- má spracovaný kompletný bezpečnostný projekt na rizikové zápasy Policajným 

zborom 
- spĺňa najvyššie kritéria komfortu pre divákov 
- má nižšiu kapacitu ako City Aréna v Trnave 
- infraštruktúra je kompletne dokončená bez prebiehajúcich rekonštrukcií 
- v prípade finále zápasu medzi klubmi ŠK Slovan Bratislava a FC Spartak Trnava nie 

je možné odohrať toto stretnutie na uvedenom štadióne z dôvodu vysokého narušenia 
verejného poriadku mimo štadióna, na štadióne na základe predchádzajúcich 
závažných incidentov, taktiež z dôvodu vysokej rivality, nenávisti a prejavmi 
nacionalizmu medzi rizikovými fanúšikmi počas predchádzajúcich vzájomných 
zápasov všetkých troch klubov 

- je tu vysoké riziko účasti medzinárodných družobných klubov a rizikových fanúšikov 
zo zahraničia 

- v minulosti KR PZ V Trnave výslovne odporučilo hrať tieto zápasy v Trnave alebo 
v Bratislave (nesúhlasí s odohratím zápasu týchto dvoch klubov v MOL Aréne) 

- taktiež v prípade postupu jedného z hore uvedených klubov a krátkej vzdialenosti 
medzi mestami, kde sa predpokladá vysoká účasť fanúšikov oboch klubov je 
z dôvodu zabezpečenia bezpečnosti a celkovej organizácie bez komplikácie, ktoré 
mužstvá postúpia do finále SC 2023 odsúhlasenie dejiska finále SC 2023 v Trnave 

V rámci diskusie k tomuto bodu programu stiahol zástupca klubu FC DAC 1904 Dunajská 
Streda kandidatúru štadiónu MOL Arény ako dejisko finále Slovnaft cup-u v súťažnom ročníku 
2022/23. 
Aj na základe stanoviska bezpečnostného manažéra SFZ a posúdenia všetkých bezpečnostných 
rizík sa členovia VV SFZ rozhodli v prospech štadióna City Aréna v Trnave. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje štadión City Aréna v Trnave za dejisko finále Slovnaft cup-u v 
súťažnom ročníku 2022/23. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 



Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu na dejisko finále ženského pohára pre súťažný ročník 
2022/23 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý informoval, že SFZ bola doručená žiadosť OFK Dunajská Lužná, ktorá sa uchádza 
o zorganizovanie finále pohára žien v súťažnom ročníku 2022/23. 
Nakoľko v predchádzajúcom bode členovia VV SFZ rozhodli o organizovanie mužského finále 
v Trnave, zodpovedá aj vzdialenostne štadión v Dunajskej Lužnej za miesto organizovania 
finále pre ženský pohár. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje štadión v Dunajskej Lužnej za dejisko finále ženského pohára v 
súťažnom ročníku 2022/23. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
K bodu 10: Správa o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému 
v podmienkach SFZ 
Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý predstavil správu pripravenú manažérom klubového licenčného systému SFZ. 
 
Na základe poverenia UEFA, vykonal dňa 20. septembra 2022 audítor nezávislej certifikačnej 
spoločnosti SGS audit klubového licenčného systému a  licenčnej administratívy SFZ 
zameraný na kontrolu dodržiavania základných požiadaviek Licenčného štandardu UEFA na 
riadenie a chod klubového licenčného systému (ďalej len KLS) v podmienkach SFZ a priebeh 
licenčného konania v licenčnom cykle 2021/2022.  

Po vykonaní limitovaného auditu v roku 2021, bol v licenčnej administratíve SFZ v tomto roku 
opätovne vykonaný štandardný certifikačný „full audit“, spojený s osobnou účasťou audítora 
spoločnosti SGS v sídle SFZ a osobnou kontrolou ním vybranej dokumentácie klubového 
licenčného systému a licenčného konania v licenčnom cykle 2021/2022. 

Audit prebehol podľa vopred zaslaného písomného plánu a bol zahájený stretnutím s generálnym 
sekretárom SFZ, ktorý je z pohľadu UEFA „senior manažérom“ KLS v pod-mienkach SFZ. Tejto 
časti auditu bol prítomný aj Juraj Obložinský – predseda licenčnej komisie SFZ 



a prvostupňového orgánu licenčného konania. S predsedom odvolacieho orgánu licenčného 
konania Petrom Kohútom hovoril audítor telefonicky, najmä o odvolaní a súvisiacom 
odvolacom konaní s klubom FK Senica.       

V plnení všetkých základných požiadaviek (16) na chod a riadenie KLS, priebeh licenčného 
konania a požiadaviek na prípravu zväzovej alebo  klubovej dokumentácie (náhodným výberom 
bola preverená aj časť dokumentácie klubov, umiestnených vo FORTUNA lige 2021/2022 na 1. 
až 3. mieste), audítor neidentifikoval žiadne nedostatky a v záverečnom protokole o audite 
uviedol, že oceňuje precíznu a detailnú prácu manažéra KLS SFZ Milana Vojteka, 
pozitívny prístup vrcholového manažmentu SFZ ku KLS, ako aj vysoké nasadenie 
licenčných orgánov SFZ, v čele s ich predsedami.  

Vďaka profesionálnej príprave zo strany manažéra KLS audit prebehol hladko.      

Protokol s výsledkom auditu bol ešte v deň auditu elektronicky odoslaný do ženevskej centrály 
spoločnosti SGS, ktorej certifikačná komisia by mala do konca roka 2022 oficiálne potvrdiť 
závery audítora a vydať SFZ certifikát, oprávňujúci licenčnú administratívu SFZ udeľovať 
licencie pre vstup do klubových súťaží UEFA mužov a žien a do FORTUNA ligy aj v 
licenčnom cykle 2022/2023.  

Znamená to tiež, že SFZ i v budúcom roku, v rámci platieb UEFA HatTrick, v plnej výške obdrží 
finančný príspevok UEFA za úspešný audit, ktorý v súčasnosti predstavuje čiastku 40 000 eur. 

Aktuálny vývoj a ciele klubového licenčného systému 
 
Licenčný štandard UEFA ukladá licenčnej administratíve (ďalej len LA) každej jej členskej 
asociácie (ďalej len NA) minimálne raz ročne informovať kompetentný orgán NA 
o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému UEFA (ďalej len KLS) v jej 
podmienkach. V zmysle tejto požiadavky predkladáme výkonnému výboru SFZ (ďalej len VV 
SFZ) informáciu o aktuálnom vývoji a cieľoch KLS v podmienkach SFZ.  
 
Výročný licenčný workshop UEFA Club Licensing and Financial Sustainability 
 
V dňoch 5. – 7.10.2022 LA UEFA, v spolupráci s Talianskou futbalovou federáciou, 
zorganizovala v Ríme ďalší Výročný workshop UEFA Club Licensing and Financial 
Sustainability, ktorý sa po 3-ročnej prestávke, zavinenej pandémiou COVID-19, uskutočnil 
opäť prezenčnou formou. SFZ na ňom zastupovali Ing. Andrej Rozvadský – finančný 
odborník LcK SFZ a autorizovaná osoba SFZ pre UEFA Financial Fair-play a Dr. Milan Vojtek 
– manažér KLS SFZ. 
Program workshopu bol rozdelený do 3 rokovacích dní a jeho najdôležitejšími súčasťami 
boli: 
� Profesionálny futbal v Taliansku a KLS v talianskom profesionálnom futbale. 
� Sumarizácia licenčného cyklu 2021/2022 z pohľadu LA UEFA a rozhodnutí NA o udelení 

licencií klubom na licenčnú sezónu 2022/2023. 
� Aktuálny vývoj KLS UEFA, implementácia licenčných smerníc UEFA, vydanie 2022 do 

podmienok všetkých členských NA.  



� Kontrolná činnosť LA UEFA, audity SGS a finančné monitorovanie klubov v súťažiach 
UEFA. 

� Právne spory UEFA vs. kluby v jej klubových súťažiach. 
� Závery a najbližšie kroky v licenčnom cykle 2022/2023. 
 
Najdôležitejšie závery workshopu: 
1. V súvislosti s termínmi licenčných konaní pre vstup do klubových súťaží UEFA mužov a 

žien v licenčnom cykle 2022/2023 UEFA neoznámila žiadne zmeny. Znamená to, že 
udeľovanie licencií na licenčnú sezónu 2023/2024 začne v každej NA podľa 
individuálneho nastavenia   (v SFZ k 30.11.2022) a bude ukončené jednotne do 31.5.2023 
– oznámením rozhodnutí licenčných orgánov jednotlivých NA LA UEFA.  

2. Kluby, ktoré boli v septembri 2022 predsedom UEFA Club Financial Control Body 
písomne informované o pokračovaní ich finančného monitorovania, boli k 18.10.2022 
povinné aktualizovať údaje, vložené do systému UEFA BOARD v júli 2022. FC Spartak 
Trnava v požadovanom termíne aktualizoval údaje o stave ZPS klubu a odoslal ich na 
úroveň SFZ (termín SFZ je termín UEFA, skrátený o 5 dní).   

3. Certifikačná komisia SGS najneskôr v  decembri 2022 oficiálne potvrdí výsledky 
auditov licenčných administratív členských NA, vykonaných SGS do 30.9.2022 
a jednotlivým NA vydá certifikáty, oprávňujúce na udeľovanie licencií pre súťaže UEFA 
v licenčnej sezóne 2023/2024. 

4. Pri zapracovaní zmien, ktoré obsahujú licenčné smernice UEFA z roku 2022, do licenčných 
smerníc jednotlivých členských NA, UEFA ponúkla viaceré možnosti pomoci a spolupráce, 
ako napr. asistenčná návšteva, účasť členov LA UEFA na licenčnom workshope NA, 
viaceré písomné materiály, napomáhajúce NA zapracovať prijaté zmeny do svojich 
licenčných smerníc, individuálne konzultácie priamo počas workshopu v Ríme a pod.).    

5. Na jar 2023 sa predpokladá organizovanie troch regionálnych workshopov členských NA 
(pre SFZ pravdepodobne príde ponuka organizovať jeden z workshopov na Slovensku).  

 
Ďalší vývoj v klubovom licenčnom systéme na Slovensku 
 
V apríli 2022 bola schválená a vydaná nová licenčná smernica UEFA pre klubové súťaže UEFA 
mužov a následne aj smernica UEFA pre štart v UEFA Lige majstrov žien. LA SFZ preto už 
niekoľko mesiacov pripravuje slovenské verzie oboch smerníc UEFA a v decembri 2022 
ich predloží na schválenie VV SFZ. Obe smernice budú v požadovanom termíne (do 
31.12.2022) v anglickej verzii zaslané LA UEFA na tzv. obsahové preverenie, po vykonaní 
ktorého by SFZ mal obdržať písomný súhlas UEFA na ich použitie na udeľovanie licencií pre 
štart v klubových súťažiach UEFA mužov a žien v licenčnej sezóne 2023/2024.  

 

 
Licenčný štandard UEFA, vydanie 2022 stanovuje novú požiadavku, ktorá uvádza, že členom 
licenčných orgánov NA nemôže byť člen licenčnej administratívy NA.                    
LA SFZ preto musí do riadnej konferencie SFZ (zrejme koniec februára 2023) nájsť vhodných 
kandidátov na funkcie predsedu a podpredsedu POLK, ktorí budú do týchto funkcií volení. 
Aktuálne ich zastáva predseda LcK Ing. Juraj Obložinský a finančný odborník Lck Ing. Peter 



Michalík, čo je v rozpore so znením nového Licenčného štandardu UEFA, nakoľko LcK je 
súčasťou licenčnej administratívy SFZ.  
V prípade zachovania tohto stavu, by bolo pri audite LA SFZ v roku 2023 ohrozené vydanie 
certifikátu SGS, oprávňujúceho SFZ udeľovať licencie pre štart v klubových súťažiach UEFA 
mužov a žien. Generálny sekretár SFZ ešte bude v tejto záležitosti komunikovať s UEFA 
a preverí možnosť, či by súčasný predseda a podpredseda POLK ešte mohli dokončiť svoj 
mandát, ktorý trvá do februára 2026.      

   

 
Do zahájenia preverovania klubov v licenčnom cykle 2022/2023 bude vykonané ďalšie 
doprogramovanie a nastavenie ELM SFZ  tak, aby v ňom mohlo byť vykonané už aj 
kompletné licenčné konanie pre štart I. lige žien 2023/2024. 

 

K 30.9.2022 ukončila pracovný pomer v SFZ p. Jana Varsányi, čo znamená oslabenie LA SFZ 
o jedného profesionálneho pracovníka. Aj keď po prevzatí riadenia III. ligy mužov, je zatiaľ 
licenčné konanie pre 32 účastníkov tejto súťaže obmedzené iba na kontrolu niektorých 
vybraných oblastí, najmä infraštruktúrnych a personálnych, predsa len prišlo k nárastu objemu 
povinností LA SFZ voči klubom III. ligy mužov a bude potrebné bezodkladne sa zaoberať 
personálnym doplnením oddelenia riadenia súťaží SFZ, ktoré okrem riadenia všetkých 
republikových súťaží SFZ, vykonáva aj licenčné konanie s klubmi II. ligy mužov.   
Už dlhšie plánujeme LA SFZ doplniť aj o ďalšiu osobu – prioritne na úseku licenčných konaní 
pre klubové súťaže UEFA mužov a FORTUNA ligu. Vo výberovom konaní bol už dvakrát 
vybraný vhodný kandidát, ktorý však nakoniec na SFZ ani v jednom prípade nenastúpil 
(hlavne pre ponúkané platové podmienky). Výberové konania boli neskôr zastavené kvôli 
obmedzeniam, súvisiacim s pandémiou COVID-19.  
V hľadaní vhodného kandidáta budeme pokračovať, tentokrát už s cieľom hľadať nie 
asistenta, ale zástupcu a možného budúceho nástupcu súčasného manažéra KLS SFZ.  
Súvisiace mzdové a iné náklady už boli zahrnuté (a nečerpané) v rozpočte SFZ na rok 2022 a 
opätovne ich navrhneme do rozpočtu SFZ na rok 2023. Tieto náklady môžu byť plne vykryté 
z finančných prostriedkov, ktoré na chod klubového licenčného systému v rámci HatTrick 
platieb každoročne poskytuje UEFA (v súčasnosti vo výške 130 000 eur na chod KLS 
v podmienkach SFZ a 3 x 40 000 eur za úspešný audit SGS/UEFA, monitorovanie 
a „benchmarking“ klubov a zavedenie KLS UEFA min. do podmienok najvyššej republikovej 
súťaže mužov). SFZ tak nevzniknú žiadne zvýšené náklady.  
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ  berie na vedomie Správu o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného 
systému v podmienkach SFZ. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na prijatie nového riadneho člena SFZ 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-
právne otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval potrebných náležitostiach prijatia za 
nového riadneho člena SFZ. Podľa čl. 51, odsek 2, písm. g) stanov SFZ výkonný výbor 
rozhoduje o prijatí nových riadnych členov po predložení všetkých podkladov podľa čl. 27, 
ods. 4 Stanov SFZ.  
Slovenskému futbalovému zväzu bola doručená písomná žiadosť nasledovného subjektu:  
 
FK Kuchyňa (občianske združenie, Obl.FZ Bratislava – vidiek) 
 
Preskúmaním kompletnosti dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie a Matrika 
SFZ. Oba útvary konštatujú, že žiadosť vyššie uvedeného futbalového klubu spĺňa požiadavky 
podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti zo strany 
klubu sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ. Legislatívno-právne oddelenie a Matrika SFZ 
odporúčajú Výkonnému výboru prijať vyššie uvedený klub za riadneho člena SFZ.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje FK Kuchyňa za nového riadneho člena SFZ. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 12: Informácia o testovaní hráčov regionálnych výberov U14 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý informoval o novom projekte Technického úseku SFZ (ďalej len TÚ). Cieľom je získať 
čo najviac informácií o talentovaných hráčoch vo vekovej kategórii U14 (posledná veková 
kategória pred prvým národným tímom U15) a pokúsiť sa na základe získaných údajov 
predikovať mieru pohybových predpokladov v oblasti rýchlostných schopností, ktoré môžu byť 
vzhľadom na vývoj futbalovej hry v budúcnosti pre hráčov limitujúcim faktorom. Zároveň 
výsledky slúžia ako vstupná informácia pre reprezentačného trénera U15. Vyhodnotenia 
testovaní dostávajú k dispozícii reprezentační tréneri, regionálni koordinátori a zodpovední 
zamestnanci TÚ SFZ. Po spracovaní výsledkov bude výstup sprostredkovaný aj pre trénerov 
príslušných klubov. Výsledky testovania TÚ SFZ dostáva k dispozícii niekoľko dní po jeho 
realizácii. Spracovaný materiál obsahuje výsledky jednotlivých testov individuálne po každom 
hráčovi. Výsledky sú ďalej porovnávané v rámci družstva, ostatných družstiev a uvádzaných 
noriem. Súčasťou materiálu je aj vyhodnotenie a výstup do ďalšej praxe. Otestovaných je 88 
momentálne najtalentovanejších hráčov v tejto vekovej kategórii (počet môže byť o niečo nižší 
v prípade zranenia, alebo choroby niektorého z hráčov) a od reprezentačného tímu U15 sú 
všetci reprezentanti SR komplexnejšie testovaní jednotnou metodikou. Materiál je viac ako 120 
stranový, kde sú detailne spracované všetky získané údaje a v prípade záujmu je pripravený 



k nahliadnutiu u technického riaditeľa. Finančné prostriedky sú získané z projektu FIFA TDS 
(Talent Development Scheme).  

 
Popis projektu: 
Na čo nám slúži? 

- Získať informácie o pohybových schopnostiach najtalentovanejších hráčov Slovenska 
v kategórii U14. 

Ako? 
- Pilotný projekt: 

o  RT U15 Memoriál Gejzu Princa. 
- Dve úrovne: 

o  1. RT U14 – vstup hráčov do systému, zbieranie dát – vstupné testovanie 
(september  2022). 

o  3. RT U15 MGP – testovanie hráčov po roku, porovnanie dát, vyhodnotenie 
(august 2023)  

- Spolupráca s trénerom reprezentácie U15. 
 
Chceli by sme ale upozorniť aj na fakt, že hráči majú rôzny biologický vek a teda dané 
hodnotenia treba brať a hlavne komunikovať citlivo. Vo veľa prípadoch sa neskôr (napr. v 
doraste) presadili aktuálne menej vyvinutí (decelerovaní) jedinci. Rovnakým prípadom sú aj tí, 
ktorí majú za sebou fázu rastového špurtu a ich svalovo-šľachový aparát sa ešte nestihol 
adaptovať. A naopak, biologicky akcelerovaní hráči sa nám teraz môžu zdať rýchli a silní, čo 
neskôr nemusí platiť. 
 
Popis jednotlivých testov: 
 
ODRAZOVÉ SCHOPNOSTI: 
 
• Depth Jump – testovanie tuhosti šliach – pohybový predpoklad rýchlosti so zmenami 

smeru a maximálnej rýchlosti. 
• Vertikálny výskok bez protipohybu – testovanie explozívnej sily dolných končatín – 

pohybový predpoklad pre štartovú rýchlosť. 
• Vetikálny výskok s protipohybom – testovanie explozívnej sily dolných končatín – 

pohybový predpoklad pre rýchlosť so zmenami smeru. 
• Skok do diaľky z miesta – testovanie explozívnej sily dolných končatín – pohybový 

predpoklad pre štartovú rýchlosť. 
 

RÝCHLOSTNÉ SCHOPNOSTI: 
 
• Rýchlosť na 5 a 10 metrov. 
• Rýchlosť so zmenami smeru. 
• Rýchlosť na 30 metrov. 
Dnešný trend futbalu kladie vysoké nároky na všetky vybrané parametre pri všetkých 
hráčskych funkciách (s výnimkou SSH a maximálnej rýchlosti - 30m). Špecificky si môžeme 
vo väčšej miere všímať odporúčania pre jednotlivé hráčske funkcie: 
 
Stredný obranca: 
 



• Vertikálny výskok bez protipohybu. 
• Skok do diaľky z miesta. 
• Rýchlosť na 5 a 10m. 
• Rýchlosť so zmenami smeru. 
 
Krajný stredový hráč a krajný obranca: 
 
• Depth Jump. 
• Vertikálny výskok s protipohybom. 
• Rýchlosť na 30m. 
+ Vytrvalostné schopnosti – Recovery level 1. 
 
Stredný stredový hráč: 
• Vertikálny výskok s protipohybom. 
• Rýchlosť na 5 a 10 m. 
• Rýchlosť so zmenami smeru. 
+ Vytrvalostné schopnosti – Recovery level 1. 
 
Útočník: 
• Depth Jump. 
• Vertikálny výskok bez protipohybu. 
• Skok do diaľky z miesta. 
• Rýchlosť na 5, 10 a 30m. 
 
Pre komplexný pohľad a výber hráčov pre jednotlivé hráčsky funkcie sa odporúča doplniť 
testovanie o Recovery test level 1 v klube, pretože tento vytrvalostný test sa vzhľadom na čas 
a zápasové vyťaženie hráčov počas regionálneho turnaja nedá vykonať. 
 
Zhrnutie výsledkov: 
 
ODRAZOVÉ SCHOPNOSTI: 
 
• Depth Jump – testovanie tuhosti šliach – pohybový predpoklad rýchlosti so zmenami 

smeru a maximálnej rýchlosti. 
• Vertikálny výskok bez protipohybu – testovanie explozívnej sily dolných končatín – 

pohybový predpoklad pre štartovú rýchlosť. 
• Vetikálny výskok s protipohybom – testovanie explozívnej sily dolných končatín – 

pohybový predpoklad pre rýchlosť so zmenami smeru. 
• Skok do diaľky z miesta – testovanie explozívnej sily dolných končatín – pohybový 

predpoklad pre štartovú rýchlosť. 
 

RÝCHLOSTNÉ SCHOPNOSTI: 
 
• Rýchlosť na 5 a 10 metrov. 
• Rýchlosť so zmenami smeru. 
• Rýchlosť na 30 metrov. 
 
V tabuľke je zosumarizovaný celkový počet otestovaných hráčov podľa jednotlivých 
výkonnostných stupňov, t.j. koľko hráčov splnilo normu napr. podľa definície výborný, 



nadpriemerný, atď. Normy, podľa ktorých boli hráči porovnávaní, sú vytvorené na základe 
získaných údajov z testovaní v priebehu niekoľkých rokov špeciálne pre futbalistov. Pri 
hodnotení výsledkov môžeme konštatovať, že vo všetkých testoch splnilo výkonnostný stupeň 
priemer a vyššie 18 hráčov vo vekovej kategórii U15 a 17 hráčov vo vekovej kategórii U17, čo 
je menej ako 25%. Všetci ostatný hráči boli minimálne v jednom teste hodnotení podpriemerne 
alebo nedostatočne. 
 
Tab. č. 1: Zhrnutie výsledkov 
 

PS DJ VV bez VV s SDD R 5m R 10m R 30m RZS Ľ RZS P 
Š/V
K 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

UI1
5 

U1
4 

U1
5 

U1
4 

1 11 11 23 16 25 14 31 13 13 15 12 16 17 16 16 12 12 12 
2 12 9 14 10 13 16 13 15 16 11 14 13 13 12 16 19 16 12 
3 40 45 23 34 24 28 27 34 40 37 34 36 32 33 27 36 35 44 
4 12 11 13 12 9 18 6 12 7 14 20 11 9 17 11 13 12 9 
5 12 11 14 15 16 11 10 13 11 10 7 11 16 9 17 7 12 10 

 
Vysvetlivky: 

• Š = škála: 
o 1 = výborný 
o 2 = nadpriemerný 
o 3 = priemerný 
o 4 = podpriemerný 
o 5 = nedostatočný 

• VK = veková kategória 
• U15 = Memoriál Gejzu Princa U 15 
• U14 = turnaj regionálnych výberov U14 
• PS = pohybová schopnosť: 
• DJ = Depth Jump 
• VV bez = vertikálny výskok bez protipohybu 
• VV s = vertikálny výskok s protipohybom 
• SDD = skok do diaľky z miesta 
• R 5m = štartová rýchlosť na 5 m 
• R 10m = akceleračná rýchlosť na 10 m 
• R 30m = šprint na 30 m 
• RZS Ľ = rýchlosť so zmenami smeru – ľavá strana 
• RZS P = rýchlosť so zmenami smeru – pravá strana 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o testovaní hráčov regionálnych výberov U14. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



 

K bodu 13: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca október 2022 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý predstavil sumár odohratých zápasov našich reprezentačných výberov za obdobie 
mesiaca október. 

 

 



 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca október 2022. 
Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 14: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ 
 

Bod otvoril viceprezident SFZ Richard Havrilla. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, 
ktorý predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre futbalových funkcionárov, ktorí sa 
v tomto období dožívajú svojích životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Jánovi 
Fašungovi.  

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. 
Miroslavovi Mentelovi,  p. Jurajovi Senášimu, Ladislavovi Ehnovi, Štefanovi 
Hodoškovi, Jánovi Franekovi a Jozefovi Komornému. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Ivanovi 
Vrabcovi, Petrovi Bachratému, Tiborovi Santovi, Michalovi Krajčovičovi 
a Tiborovi Révayovi.  

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 15: Informácia o možnosti na zasielanie návrhov kandidátov na udelenie ceny 
Fair play MUDr. Ivana Chodáka 

Cena fair play MUDr. Ivana Chodáka je najvyšším futbalovým ocenením za fair play, ktorým 
sa prejavuje uznanie jednotlivcom alebo športovým kolektívom za záslužnú činnosť vo 
futbalovom hnutí.  

Uvedenú cenu možno udeliť za:  

a) výnimočný čin súvisiaci s futbalom 
b) dlhoročnú príkladnú hráčsku činnosť, v súlade s princípmi fair play 
c) dlhoročnú príkladnú funkcionársku činnosť a prínos pre futbal, v súlade s princípmi 
fair play.  

Za výnimočný čin sa považuje nadštandardný čin, ktorý sa svojou osobitosťou a významom 
odlišuje od bežnej občianskej, ale i športovej činnosti navrhovaného.  

Za dlhoročnú činnosť sa považuje športová činnosť v trvaní najmenej desať rokov. V prípade 
osobitného zreteľa je možné udeliť výnimku. Ani v takom prípade však športová činnosť 
navrhovaného nesmela byť kratšia ako päť rokov.  

Podrobnosti k podmienkam udelenia ceny sa nachádzajú v štatúte, ktorý je zverejnený na 
webovom sídle SFZ.  

SFZ cez úradnú správu oznámi činovníkom a priaznivcom futbalu možnosť na zasielanie 
návrhov na ocenenie jednotlivcov alebo športových kolektívov "Ceny fair play MUDr. Ivana 
Chodáka". Tie môžu v zmysle štatútu zasielať na adresu sídla príslušného regionálneho 
futbalového zväzu v termíne do 15. januára 2023. Návrhy bude následne vyhodnocovať 
Legislatívno-právna a etická komisia SFZ. Tá predloží VV SFZ zoznam kandidátov, ktorým 
navrhuje udeliť cenu.  

Ceny sa budú laureátom slávnostne udeľovať počas galavečera Grassroots dňa 5. marca 2023 
v Senci. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o možnosti na zasielanie návrhov kandidátov na 
udelenie ceny Fair play MUDr. Ivana Chodáka.  

2) VV SFZ určuje deň 15. január 2023 ako posledný termín na zasielanie návrhov 
kandidátov na cenu Fair play MUDr. Ivana Chodáka. 

Hlasovalo 14 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



 K bodu 16: Diskusia 
Richard Havrilla: 
Správa z komisie UEFA pre mládež a amatérsky futbal konanej dňa 24.10. 2022 v Nyone                                                        
 
Predseda komisie : Zbygniew Boniek (Poľsko) 
 
1.Hodnotenie turnaja – Finále U19 Slovensko ,jún 2022 
Sandra Celant a Claudio Negroni ( obaja  UEFA ) vysoko hodnotili organizáciu 
a zabezpečenie turnaja 
 
2. SVK U 17 
Slovensko obsadilo v skupine  3.  miesto  a postúpilo do Elit Round 
 
Výsledky : Lotyšsko – SVK 1:0. ,Moldavsko – SVK 1:1 , Nemecko – SVK  0:1  
 
Poradie v rankingu :  26.miesto  
                                  Predposledné miesto  v 2. výkonnostnom koši 
 
3.U 19 
Slovensko obsadilo 2 .miesto a postúpilo do Elite round  ( hrá sa na jar 2023, žreb skupiny 
bude 8.12.22 ) 
Výsledky : Bielorusko – SVK 1:1,Armensko – SVK 0:2 ,Nemecko – SVK 1:0 
Poradie v rankingu :   celkove poradie : 16.  miesto 
                                   2 . miesto v 2 .výkonnostnom koši 
4.Finale 2023 
U 17 Maďarsko 
U 19 Malta 
 
5.hrací systém  U17,U19 
Návrh na nový hrací systém  „light„ oproti pôvodne schválenému systému  ( identický ako 
Liga národov ) a ktorý posunutý  o  2 roky  kvôli pandémii Covid. 
Začínať by sa malo kategóriou U17 na jeseň 2024 ,finále jún 2025 
V kategórii U19  by sa v sezónach 25/26 a 26/27  nehrala súťaž 
 
6.Region s Cup 
Finále : jún 2023 
Nový ročník : začiatok jeseň 2023 
 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 8. novembra 2022 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 132/22 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu s doplnením. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 133/22 VV SFZ: 



VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U21 za predchádzajúci 
kvalifikačný cyklus.  

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 134/22 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo stretnutia Top executive programme UEFA konanom 
dňa 8. októbra 2022 vo Frankfurte. 

                                                                                                                       T:   ihneď 

                                                                                                                Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 135/22 VV SFZ:  

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje žiadosť o zmenu účelu použitia finančného príspevku v projekte 
klubu Devínska Nová Ves. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 136/22 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia pracovných skupín zaoberajúcich sa 
novelizáciou predpisov SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 137/22 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu. 

                                                                              T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 138/22 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje štadión City Aréna v Trnave za dejisko finále Slovnaft cup-u v súťažnom 
ročníku 2022/23.  
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 139/22 VV SFZ: 



VV SFZ schvaľuje štadión v Dunajskej Lužnej za dejisko finále ženského pohára v súťažnom 
ročníku 2022/23. 
                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 140/22 VV SFZ 

VV SFZ  berie na vedomie Správu o aktuálnom vývoji a cieľoch klubového licenčného systému 
v podmienkach SFZ.                                                                                                                       

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 141/22 VV SFZ 

VV SFZ schvaľuje FK Kuchyňa za nového riadneho člena SFZ. 
                                                                                                                       

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 142/22 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o testovaní hráčov regionálnych výberov U14 

                                                                                                                       

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 143/22 VV SFZ 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za 
obdobie mesiaca október 2022. 
                                                                                                                       

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 144/22 VV SFZ 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Jánovi Fašungovi.  

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Miroslavovi 
Mentelovi,  p. Jurajovi Senášimu, Ladislavovi Ehnovi, Štefanovi Hodoškovi, 
Jánovi Franekovi a Jozefovi Komornému. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Ivanovi 
Vrabcovi, Petrovi Bachratému, Tiborovi Santovi, Michalovi Krajčovičovi 
a Tiborovi Révayovi.                                                                                                          

T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 




